

Bucher Unipektin AG

Murzlenstrasse 80
CH-8166 Niederweningen
Phone +41 44 587 23 00

Fax +41 44 857 23 41
info@bucherunipektin.com
www.bucherunipektin.com

BUCHER unipektin

Bucher Unipektin AG – Your specialist for the supply of technologies for the production of beverages and instant products

We develop and manufacture technologically leading process technology for the processing of fruits and vegetables into juices, concentrates and purees, for the production of milk powder, for the vacuum and freeze-drying of malt, coffee and other food extracts as well as for the industrial microfiltration of beer and beverages of all kind.

Our Process know-how, the quality of our mills, presses, filter systems, adsorbers, ion-exchangers, evaporators, aroma recovery plants, vacuum and freeze drying systems, our engineering capabilities in designing complete production lines as well as our global sales and service network have made us one of the world-wide leading suppliers for the beverage industry.

Bucher Unipektin AG – Ihr Spezialist für die Lieferung von Technologien zur Produktion von Getränken und Instant-Produkten

Wir entwickeln und produzieren technologisch führende Prozesstechnologie für die Frucht- und Gemüseverarbeitung zu Säften, Konzentraten und Pürees, zur Herstellung von Milchpulver, zur Vakuum- und Gefrier-trocknung von Malz-, Kaffee- und sonstigen Lebens-mittel-extrakten sowie zur industriellen Mikrofiltration von Bier und Getränken aller Art.

Mit unserem verfahrenstechnischen Know-how, der Qualität unserer Mühlen, Pressen, Filtrations-systeme, Adsorber, Ionentauscher, Verdampfer, Aromarückgewinnungsanlagen, Vakuum- und Gefrier-trocknungssysteme, unserer Engineering-Kompetenz bei der Planung kompletter Produktionslinien sowie mit unserem globalen Vertriebs- und Servicenetzwerk haben wir uns als einer der weltweit führenden Lieferanten der Getränkeindustrie etabliert.

Leading process technology for the beverage and food industry



Core competencies

- Process knowhow in beverage production
- Mechanical processes (grinding, pressing, filtration)
- Thermal systems (concentration, drying)
- Engineering, automation & project management
- After sales and helpdesk services

Kernkompetenzen

- Prozess-Knowhow in der Getränkeherstellung
- Mechanische Verfahren (Mahlen, Pressen, Filtration)
- Thermische Anlagen (Konzentrieren, Trocknen)
- Engineering, Automation & Projekt-Management
- After Sales und Helpdesk Services